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Geachte mevrouw FEELS

Veel

dank voor uw mail en u bent aan het goede adres.

Dit is zeker een punt waar we naar kijken. Het verwijzen van patiénten is op dit moment een uitdaging. Het klopt dat

verwijzingen naar SMMC en Sint Maarten/St Martin nog niet mogelijk zijn. Dit is overigens al enige tijd zo en we hebben

daartoe besloten in goed overleg met de bestuurders van de eilanden.

We zijn thans de afweging aan het maken of geleidelijk aan weer verantwoord verwezen kan worden naar SMMC. Dit doen

we in nauw overleg met alle betrokkenen, ook met de SHCF.

Ik kan op dit moment nog geen definitief antwoord geven op de vraag wanneer we weer gaan verwijzen. Van belang hierbi
is de afweging of de situatie op Sint Maarten al voldoende is verbeterd. Dat duit ik nog niet met zekerheid te zeggen. U

geeft in uw mail aan dat het volgens het RIVM al zou kunnen. Dat hebben ze ons nog niet verteld. Ik maak mij nog steeds

zorgen over de situatie aldaar. Er wordt echt veel te weinig getest, de positivity-rate is te hoog en het bronnen- en

contactenonderzoek kan beter. Politiek 1s de situatie mgewikkeld en er worden niet altijd de beste besluiten ter bestrijding
van Covid genomen. Dit kan betekenen dat de cijfers een rooskleuriger beeld geven dan de werkelijkheid. We willen echt

zeker weten dat het de goede kant op gaat. Er zijn gelukkig ook positieve signalen.

Voor mij is ook van belang of we met elkaar dit op een goede en verantwoorde manier kunnen organiseren. Daarbij acht ik

het van belang dat er een helder en eenduidig beleid komt. Ik wil een aanpak waar we een langere termijn mee uit de voeten

kunnen.

eric.
in opdracht van mij, dit samen met de collega’s op Bonaire en Den Haag voor. Tevens organiseert zij het

overleg met Saba en Statia. Dat zij nu nog geen definitieve uitspraken kan doen komt omdat wij er nog niet over besloten

hebben. Ik heb een aantal inhoudelijke en logistieke vragen die we eerst moeten beantwoorden.

Ik ben mij zeer bewust van de urgentie. Tegelijkertijd wil ik dat de beslutvorming zorgvuldig is en moet de veiligheid van
de patiénten (maar ook de risico’s voor Saba en Statia) zoveel mogelijk gegarandeerd zijn.

We zullen jullie op de hoogte houden.

Met vriendelijke groet,

Van: <JEEEEM @sabahealthcare.org>
Datum: zondag 11 okt. 2020 11:53 PM

Aan: 5.1.2e ) minvws.nl>=
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Onderwerp: specialistische zorg BES

Geachte meneer [JERE
Sinds januari 2018 ben ik werkzaam asi EEReeds voor de Covid 19 pandemie was het verwijzen van

patienten voor electieve zorg een uitdaging. Nu, tijdens de pandemie zijn de uitdagingen alleen maar groter geworden.
Met name voor patienten. En ik maak mij steeds meer zorgen om mijn patienten.

Wij zijn erg blij met de mogelijkheid om te verwijzen naar Bonaire en Curacao, maar sommige patienten zijn nog altijd
meer gebaat bij verwijzing naar SMMC op Sint -Maarten. Nu heb ik recent vernomen dat ik helemaal geen patienten meer

naar Sint-Maarten mag verwijzen voor electieve zorg. Voor de duidelijkheid: ik heb het nu over verwijzingen waarbij de

patient vrijwillig in quarantaine gaat na terugkeer op Saba. Ik heb het dus over patienten die, om verschillende redenen,

niet in aanmerking komen voor eventuele verwijzing in clusters (iets waar we overigens erg graag mee willen starten). De

Sabaanse overheid, onze GGD arts, het RIVM en de patient hebben hier geen bezwaar tegen, maar VWS blijkbaar wel.

Ik heb getracht bovenstaande te bespreken met
,
maar ik voel mij door haar niet gehoord en zeker niet

geholpen. Uiteraard weet ik niet zeker of ik bij u aan het juiste adres ben, maar ik hoop van wel.

Zou u er voor kunnen zorgen dat dit verbod op electief verwijzen van (individuele) patienten naar SMMC zo snel mogelijk
wordt opgeheven? Het beperkt ons als huisarts orEEEgn ernstige mate bij het goed uitoefenen van ons beroep. Het

veroorzaakt, naast grote onrust bij patienten, vertraging van zorg en achteruitgang van kwaliteit van zorg.

Met vriendelijke groet vanaf Saba,

EIEN En


